



敬啟者：本園現有下列 12 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 12 月份之學費，家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。
- (二) 11 月 30 日(星期六) 為親子旅行，報名參加之家庭，請準時上午 8:45 在本園集合，上午 9:00 出發。
- (三) 2024 年 12 月 1 日至 2025 年 2 月 23 日為「陽光笑容新一代 2024-2025」家校護齒活動，請家長在家協助子女完成活動手冊。
- (四) 「幼營喜動校園」小勇士活動於 2024 年 11 月 30 日完結，請家長在家協助子女完成健康生活日誌，並於 2024 年 12 月 5 日前交回校。
- (五) 12 月 13 日(星期四) 安排全體學生在課堂上參與「品德情意生命教育系列」故事閱讀活動。
- (六) 12 月 18 日(星期三) 為 K2 及 K3 學生聖誕報佳音，歡迎各家長蒞臨欣賞。
時間：上午 8:45
地點：本校園門外
- (七) 12 月 18 日(星期三)由本園之家長教師校友會舉辦一關愛大行動：愛心盡獻「敬長者」活動，是日上午 10：00 在本校園外向本邨長者派發禮物包，同時安排學生聖誕報佳音，是日照常上課。
- (八) 12 月 20 日(星期五)舉行聖誕聯歡派對，時間為 9：00—12：00，是日穿著聖誕服或便服，攜帶背囊、餐具、手帕及清水一瓶，校車生上下車時間另行通知。
- (九) 12 月 23 日(星期一) 至 2025 年 1 月 1 日(星期三) 為聖誕及元旦假期，2025 年 1 月 2 日(星期四)照常上課。請家長於假期內督促 貴子弟完成假期作業。
- (十) 本園訂於 2025 年 1 月 2 日(星期四)更換冬季校服，其式樣已懸掛於陳列櫃中供各家長參考，敬請參閱。現將有關穿著冬季校服須知詳列如下：
 - ◇ 逢星期一、三、五穿著運動服、白運動鞋及白長襪。
 - ◇ 逢星期二、四穿著校服、黑皮鞋及灰長襪。
 - ◇ 女孩子長髮束辮，必須使用黑色或紅色頭飾。
 - ◇ 須穿著白色內衣，18 度以下可以穿著白色樽領冷衫或棉衫代替恤衫。
 - ◇ 天文台發出寒冷天氣警告，學生方可穿著禦寒外套。**※在此期間，各家長可因應天氣情況讓子女穿著合適的校服，但必須是整齊的夏季或冬季，請勿任意配搭，敬請家長留意。小朋友遵守規律與否，有賴家長的協助。多謝貴家長之合作。**
- (十一) 2025 年 1 月 7 日或 8 日(星期二、三)期間，將**成功種植的盆栽**帶回學校互相欣賞及參加「種植大獎」及「環保花盆創意」比賽。

備註：1. 倘遇三號颱風訊號、黑色或紅色暴雨訊號，所有活動將取消或順延舉行。

此 致
貴 家 長 台 鑒

二 零 二 四 年 十 一 月 廿 八 日



Notice concerning December

28/11/2024

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (December) before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 2) 30th November, 2024 (Saturday) will be the school picnic, please gather at the kindergarten at 8:45 a.m. and 9:00 a.m. set off.
- 3) Brighter Smiles 2024-2025 for the New Generation to "Love Teeth with Your Kids" is held on the 1st December, 2024 until 23rd February, 2025. The parents need to help the children to finish the activities handbook.
- 4) StartSmat@school.hk to "Little Healthy Fighter's" is ends on 30th November, 2024. The parents need to help the children to finish the activities.
Please return the completed "**Healthy Living Logbook**" to the class teacher on 5th December, 2024.
- 5) 13th December, 2024 (Thursday), all students will be arranged to participate in the "Morality, Emotional Life Education Series" story reading activity in class.
- 6) 18th December, 2024 (Wednesday) will have Christmas Carols performance for K2 & K3 students. Parents are welcome to participate in.
Time: 8:45 am
Location: Outside the Kindergarten
- 7) 18th December, 2024 (Wednesday) organized by the Parent-Teacher Association of our kindergarten - Operation Caring: Love and Love "Respect the Elderly" event, gift packages will be distributed to the elders in the village outside our kindergarten at 10:00 a.m. And Christmas Carols performance for K2 & K3 students. Today students will attend classes as usual.
- 8) 20th December, 2024 (Thursday) will be the Christmas party.
Time: 9:00 a.m. to 12:00 p.m. (School bus time will be notified later)
Please wear casual or Christmas cloth, and bring with the backpack, water, tea set and handkerchief.
- 9) Christmas holidays will be on 23rd December, 2024 to 1st January, 2025. The school will resume on 2nd January, 2025. (Thursday). Parents, please advise your children to complete holiday homework.
- 10) The date to change winter school uniform is on 2nd January, 2025 (Thursday).
Wear winter uniform arrangements:
Every Monday, Wednesday, Friday wear sport uniform with white socks and white sport shoes.
Every Tuesday, Thursday wear school uniform with grey long socks and black shoes.

✘ In this period time, parents can choose to wear summer or winter uniforms for your children. Please don't combine both summer and winter uniforms, you must wear whole set of summer uniform or winter uniform. Wear school uniform to school, it must wear neatly, do not in any combination. Children obey or not, depends on the parents, thanks to the co-operation of parents.
- 11) Please returned the **Perpetual Begonia** back to school on 7th January, 2025 (Tuesday) or 8th January, 2025 (Wednesday) for appreciate and sharing, thank you.

*If Red rainstorm, Black rainstorm or typhoon signal no.3 have been hoisted by the Hong Kong Observatory, the activity shall be deferred.